
Zápis č. 20 –  Komise pro bezpečnost a  prevenci kriminality 

 

Datum jednání 9.12.2024 (začátek: 16:00, konec 17:40), zasedací místnost č. 201  

 

Přítomní členové: Josef Ludvíček, Beno Ge, Vladimír Krištof, Irena Kvasničková,Aron Günsberger, 

Gabriela Setničková 

Odborníci: Vladimír Piksa 

 

Komise je usnášeníschopná.  
 
Omluveni: Tereza Vobecká, Jakub Vaculín 
Neomluven: Jiří Pánek 

Stálí hosté: Richard Bureš, Miroslav Sukup MČ, Josef Vospěl PČR, Miroslav Sukup, Zdeněk Horák, 

Miroslav Stejskal MP, Monika Vlková SNMP, Zdeněk Horák, David Malý, 

Hosté: Tereza Nečasová, Filip Gundza, Gejza Rakaš 

 

Z důvodu nepřítomnosti tajemnice zapsala I. Kvasničková 

 

 

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení jednání 

2. Určení ověřovatele zápisu 

3. Odsouhlasení programu 

4. Schválení zápisu č. 19 ze dne 11.11.2024 

5. Informace o přípravě realizace nové hasičské stanice pro JSDH Praha 1 a instalace dočasného 

hasičského stání v Revoluční 28 - vedoucí odboru OTI, p. Mezenská 

6. Prezentace MBI-mezinárodní bezpečnostní institut - p. Gundza 

7. Informace vedoucího bezpečnostního oddělení, p.Rakaš 

8. Informace ředitele MP a ředitele PČR ohledně aktuální situace 

9. Různé 

 

Bod č. 1 a 2 – Zahájení jednání, určení ověřovatele zápisu 

Ověřovatelem zápisu byla navržena G. Setničková a návrh přijímá. 

Hlasování 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 
 



Bod č. 3 - Odsouhlasení programu 
 

Hlasování 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

Program byl odsouhlasen 

 

 

 Bod č. 4   - Schválení zápisu  č. 19 

Členové vzali zápis po na vědomí. K tomuto bodu diskuse neproběhla. 

Hlasování 

Pro: 7 Proti: 0  Zdržel se: 0 

Zápis č. 19 byl schválen 

 

 

Bod č. 5 – Informace o přípravě realizace nové hasičské stanice pro JSDH Praha 1 a instalace 
dočasného hasičského stání v Revoluční 28 - vedoucí odboru OTI, p. Mezenská 
 
Úvodem členy seznámila vedoucí odboru OTI pí. Mezenská se současnou situací ohledně realizace 
nové hasičské stanice pro JSDH Praha 1 
Paní vedoucí sdělila, že příprava nové hasičské stanice probíhá podle harmonogramu. 
Dále sdělila, že instalace dočasného hasičského stání v Revoluční 28 se komplikuje, v tuto chvíli je 
řešení zablokováno a čeká se na další jednání zástupců městské části Praha 1 s místním SVJ. 
Paní vedoucí nás bude i nadále informovat, jakmile bude něco nového.  
 
 
 Ing. Mezenská zpráva 
- komunikace s SVJ, které sousedí s prostorem navrženého garážového stání hasičského vozu. 
- Projekt hasičské stanice Ing. Damašky je zatím studie, uzavřená smlouva s projektantem, nyní se 

pokračuje v pracích na projektové dokumentaci (Santech). 
- JUDr. Rakaš - zjištění situace, provedno šetření, SVJ nechce dát na tento projekt souhlas, je zde     

možnost stanového zatepleného stání, čeká na vyjádření p. Vaňka, zda by mohla být realizace 
tohoto typu stání možná (schváleno 250tis.) 

- P. Čihák DJHP1 - hledá řešení, stan je odstranitelná mobilní stavba (přístřešek) 
- Ing. Dvořák - chráněné stání Nové Mlýny 3a, vyjednávání s SVJ a úřadem 
- P. Gé - zde výhrady proti částce, kterou dostávají DJHP1 

 
Usnesení: 
 
Komise BEKO, 
 
1. bere na vědomí  
zprávu vedoucí odboru OTI, Ing. Martiny Mezenské a zprávu vedoucího oddělení bezpečnosti MČ 
Praha 1, JUDr. Gejzy Rakaše 

Hlasování 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

2. konstatuje 



že usnesení Rady MČP1 číslo UR24_0734 ze dne 25.6.2024 týkající se "Instalace dočasného 
chráněného stání pro hasičský vůz na parcele č. 333/1, u domu č. p. 1403, k. ú. Nové Město, Revoluční 
28, Praha1" nebylo splněno 
 

Hlasování 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

3. doporučuje  
Radě MČP1 zajistit v co nejkratším termínu dočasné chráněné stání pro hasičský vůz na parcele č. 
333/1 k.ú. Nové Město, na adrese Nové mlýny 3a, Praha 1, v zájmu ochrany majetku městské části a 
zajištění akce schopnosti JSDH Praha 1 
 

Hlasování 

Pro: 6   Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

4. doporučuje 
 Radě MČP1 postupovat při přípravě realizace Nové hasičské stanice na adrese Holbova 2, Praha 1 
tak, aby byl minimalizován čas potřebný na získání nezbytných souhlasů a povolení a současně byla 
zajištěn participační proces 
 

Hlasování 

Pro: 6   Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

5. doporučuje  
Radě MČP1 vést jednání s cílem zajistit finanční zdroje na realizaci Nové hasičské stanice i ze zdrojů 
mimo rozpočet MČP1 
 

Hlasování 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
6. doporučuje  
Radě MČ P1, aby přijala opatření a jmenovala kompetentního zaměstnance, který bude odpovědný za 
koordinaci a správu agendy týkající se JSDH Praha 1 
 

Hlasování 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
 
Bod č. 6 -  Prezentace MBI-mezinárodní bezpečnostní institut - p. Gundza 
 
Mgr. Gundza - mezinárodní bezpečnostní institut zde představil projekt „Aktuální pohled na 
bezpečnostní situaci městské části Praha 1 optikou MBI“. Prezentaci obdrželi členové v podkladech 
na jednání. 
K tomuto bodu proběhla krátká diskuse. 
 
 
 
 



Bod č. 7 –   Informace vedoucího bezpečnostního oddělení, p. Rakaš 
 
Pan Rakaš seznámil členy svou činností a přípravami na opatření k silvestrovským oslavám. O 
průběhu bude vypracována zpráva, která bude prezentována na příštím jednání komise. 
 
 

Bod č. 8 - Informace ředitele MP a ředitele PČR ohledně aktuální situace 

 

Ředitel OŘ MP p. Stejskal krátce shrnul situaci a opětovně zdůraznil nedostatek strážníků. V minulém 

období nedošlo k výraznému zvýšení přestupků proti veřejnému pořádku oproti minulým období. 

Zmínil také přípravy na silvestrovské oslavy a distribuci letáků s informací o zákazu pyrotechniky – 

zaměří se především na nejproblematičtější lokality (Václavské a Staroměstské nám. atp.) 

 

Ředitel OŘ PČR pan Vospěl sdělil, že bezpečnostní situace je stálá, nedošlo k žádnému výraznému 

zhoršení. Také PČR se připravuje na silvestrovské oslavy. O průběhu bude komisi informovat na dalším 

jednání. 

 

Bod č. 10 – různé 

 

p. Ge - stížnost taxislužby v oblasti Hlavního nádraží Praha na agresivní chování konkurenčních firem 

taxi  

 

 

V 17:40 předseda  poděkoval členům i hostům a jednání ukončil. 
 
Příští jednání: 13.1.2025 od 16:00. 
 

 

ověřovatel                                                                                                předseda                                                                                              

Gabriela Setničková                                                                                Josef Ludvíček 

 


